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Vragen van het lid Oosenbrug (PvdA) aan de Ministers van Veiligheid en 
Justitie en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de privacyschending 
door ziekenhuizen (ingezonden 27 januari 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Datalek ziekenhuizen treft ruim 158.000 patiënten»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het zorgelijk is dat vanwege de gebrekkige omgang 
met en beveiliging van persoonsgegevens de privacy van de desbetreffende 
patiënten is geschonden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
In hoeverre is het toegestaan om bij de overgang naar papierloos werken 
privacygevoelige data te laten scannen door buitenlandse digitaliseringsbe-
drijven? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onacceptabel en onverantwoordelijk is dat het 
werk van het Belgische digitaliseringsbedrijf iGuana is uitbesteed aan sociale 
werkplaatsen en gedetineerden in Belgische gevangenissen? Zo ja, welke 
consequenties verbindt u hieraan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat privacy een prijs heeft, oftewel dat het kostenaspect 
nooit een argument mag zijn om digitalisering van privacygevoelige data bij 
de goedkoopste dienstverlener onder te brengen? Zo ja, welke maatregelen 
treft u om dit te bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Op welke wijze wordt gecontroleerd of dossiers na inscanning daadwerkelijk 
zijn vernietigd? 

1 http://www.nu.nl/internet/4203392/datalek-ziekenhuizen-treft-ruim-158000-patienten.html
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Vraag 7
Heeft de Autoriteit Persoonsgegevens specifieke middelen om uitbesteding 
van werkzaamheden door digitaliseringsbedrijven te controleren dan wel aan 
banden te leggen? Zo nee, waarom niet en wat gaat u doen om dit te 
verbeteren? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Klever (PVV), ingezonden 26 januari 2016 (vraagnummer 2016Z01443).
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